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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 10. januar 2022 - kl. 18.30-19.15  
 
Mødet holdes online. https://teams.live.com/meet/94102032010361 

 

Kommende møder: 16/8, 14/9, 13/10, 18/11, 10/1, 8/2, 23/3, 28/4, 31/5 
 
Mødedeltagere:  
Forældrevalgte:  Berit Gad, Hanne Vejrup, Bo Ebbesen, Gitte Øgaard Lassen,  

Dennis S. Rasmussen, Gitte Breiting, Mia Silje Mehlsen Lavik.  
Rep. for ungdomsudd.: Carsten U. Eriksen. 
Rep. for erhvervslivet:  Anne Bundegård. 
Medarbejdere: Solvej Nissen, Dorte G. Poulsen.  
Elever:   Mads-Magnus 9A, Simon 9B 

Ledelse:   Birthe Styrk, Henrik Lorentzen og Klaus Fog. 
 
Afbud:  Gitte L. 
 

Punkt Tid Punkt Referat 
1 18.30 

 
Velkomst og kort orientering (Bo) 
 
Mål: Opstart af mødet. 

 

2 18.35 Status på skolen (Klaus) 
Bestyrelsen orienteres om, hvad der 
sker på skolen.  
 
Mål: Orientering. 

Under nedlukningen er lektionerne afviklet 
virtuelt time for time. 
Nu hvor eleverne er tilbage undervises de 
klassevis.  
Eleverne testes ca. 2 gange ugentligt på 
skolen. 
Vi er startet på at fjerne skillevægge i 
lokalerne i overbygningen. 
I sidste uge havde Bo og Klaus møde med 
skolechef Per Hansen og udvalgsformand 
Kim Prinz. De viste stor forståelse for vores 
lokaleudfordringer. 
Klaus og Henrik havde møde med hallen i 
sidste uge. Vi blev lovet, at der kommer 
færre aflysninger fremover. 
Termins- og afgangsprøver kan fremover 
afvikles i hallen i mødelokale Lilla. 
Vi har fået en bålhytte sat op. 
De nye elementer til legepladsen bliver 
leveret i løbet af foråret. 
Vi håber, at det sidste lag asfalt bliver lagt 
på i påsken. 
Mia, Bo og Klaus har arbejdet videre med 
antimobbestrategien. 
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3 18.45 Madtilbud (Klaus) 
Hallens bud på madtilbud er sendt 
rundt via Aula. Madtilbuddet starter 
1/2 222. Hallen har bedt om 
kommentarer. 
 
Mål: Indsamle kommentarer til 
hallens tilbud. 

Vi prøver at få elevrådet til at prøvesmage 
nogen af retterne og får elevrådets 
kommentarer til maden (pris, 
portionsstørrelse m.m.) De små retter er 
forholdsvis dyre. Vi drøfter det med hallen. 
Vi forsøger at starte op d. 1. februar. 

4 19.00 Aftale næste møde – online eller 
fysisk? (Klaus/Bo) 
 
Mål: Aftale hvordan vi afvikler 
mødet den 8/2. 

Mødet d. 8. februar afvikles som et fysisk 
møde, med mindre der sker en væsentlig 
stigning i smitteniveauet. 

5 19.00 Evt.  
 


